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PROTOKOLL 

 

Styret i Reisa Elvelag behandlet sak 35/20 og 36/20 på e-post 

 
• Harry Fyhn (stemmeandel 1 1/3) 

• Odd K. Kristiansen (stemmeandel 1 1/3) 

• Truls Bergmo (stemmeandel 1 1/3) 

• Terje Nordberg (stemmeandel 1 1/2) 

• Svein-Erik Andersen (stemmeandel 1 1/2) 

• Lars Frihetsli (stemmeandel 1 1/2) 

• Knut Fredheim (stemmeandel 1 1/2) 

 

 

Sak 35/20 ble sendt ut 20.07.2020 og sak 36/20 ble sendt ut 06.08.2020.  

 

 
SAKSLISTE 
 

Sak 35/20 Redd Reisalaksen ønsker å donere penger til Reisa Elvelag 

 

Saksopplysning: 

Reisa Elvelag har fått en henvendelse fra Roar Olsen i foreningen Redd Reisalaksen. 

Formålet med foreningen er å jobbe for å bevare og utvikle den unike villaksstammen 

i Reisaelva. I utgangspunktet ønsket de å skaffe midler til å kjøpe ut garnfiskerne og 

styrke kontrollen av oppsyn i Reisafjorden. For mer informasjon om Redd Reisalaksen 

sjekk ut deres hjemmeside https://www.reddreisalaksen.no/  

 

De har samlet inn ca. 60 000,- kr. Dette er midler de nå ønsker å donere til Reisa 

Elvelag der midlene skal øremerkes til forvaltning. I forbindelse med en eventuell 

overrekkelse av pengene ønsker de å lage litt blest om saken og invitere media. 

 

Vedtak: 

  Saken utsettes til styremøte i etterkant av sesongen.  

 

 

Sak 36/20 Midtsesongevaluering Reisaelva  

 

Saksopplysning: 

Reisa Elvelag har gjennomført midtsesongevaluering i Reisaelva basert på 

fangststatistikk per 31.07.2020. Statistikken viser at det er fanget/sluppet ut totalt 

3 039 kg laks. Basert på fangststatistikken kan man dermed forvente at Reisaelva 

oppnår gytebestandsmålet og gjeldende fiskeregulering kan opprettholdes. 

Erfaringsmessig er disse tallene ikke like rett frem og man er nødt til å ta hensyn til 

andre faktorer. Normalt fanges det mest laks de to første ukene av sesongen, slik at 

fangstbildet midtveis blir noe misvisende for resterende sesong.  

 

Bak resultatet kan man se at det er fanget/sluppet ut ca. 300 kg i «Øverelva» (sone 11-

19) mot 2 700kg i «Nerelva» (sone 1-10). På bakgrunn av de lave fangsttallene i sone 

11-19 ble det gjennomført drivtelling av sone 19, lørdag 1. august. Resultatet fra 

denne tellingen var nedslående med kun 8 storlaks og 6 smålaks observert. Det dårlige 

resultatet fra «Øverelva» føyer seg inne i de siste års negative trend. Se vedlegg 36/20 

for ytterlige informasjon om midtsesongevalueringen.  

 

På bakgrunn av de dårlige tallene i «Øverelva» er det kommet inn forslag om 

innføring av tiltak i dette området. 

 

https://www.reddreisalaksen.no/
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Forslag fra Harry, Truls og Svein-Erik: 

Stenge «Øverelva» sone 11-19 for fiske fra og med mandag 17. august.  
 

  Innstilling til vedtak: 

På bakgrunn av årets fangststatistikk, resultat fra drivtelling, observasjoner fra oppsyn 

og fiskere, samt tidligere års negative trend, har Reisa Elvelag besluttet å stenge for 

fiske i sone 11-19 fra og med mandag 17. august. Siste fiskedag i «Øverelva» sone 11-

19 vil dermed være døgnet søndag 16. august som avsluttes 02.00 natt til 17. august. 

 

 

Vedtak: 

 På bakgrunn av årets fangststatistikk, resultat fra drivtelling, observasjoner fra oppsyn 

og fiskere, samt tidligere års negative trend, har Reisa Elvelag besluttet å stenge for 

fiske i sone 11-19 fra og med mandag 17. august. Siste fiskedag i «Øverelva» sone 11-

19 vil dermed være døgnet søndag 16. august som avsluttes 02.00 natt til 17. august. 

 

  Enstemmig vedtatt.  

 

 
 

 

 

Storslett 07.08.2020        

Hermann O. Hermansen 

Referent        


